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Oglašam se vam v za-
dnjem letu našega man-
data z ugotovitvijo, da 
svet Mestne četrti s svo-
jimi organi, komisijami 
in odbori ni uspel pri 
realizaciji zastavljenih 
programov, sprejetih na 
začetku mandata. Razo-
čaranje je veliko. Zlasti 
zato, ker smo iz leta v 
leto ob sprejemanju me-
stnih proračunov upali, 
da bodo naši predlogi 
izvedeni. Posamezni iz-
voljeni člani v MČ Brezje, 
Dogoše, Zrkovci in člani 
raznih komisij in odbo-
rov so po prvi polovici 
mandata opustili svoje 

aktivnosti in s tem naložili dodatno breme ostalim. Zelo mi je 
žal za mlade, ki so bili izvoljeni na listi, kasneje pa so na hitro 
in brez razloga prenehali z delom.
Vodstvo MO Maribor se ob dejstvu,  da je v naši četrti veliko 
infrastrukture, ki je namenjena celemu mestu, do MČ Brezje 
– Dogoše – Zrkovci obnaša nekorektno. Občina dobi veliko  
sredstev zaradi  kanala SD 1 in visokotlačnega plinovoda. 
Električni daljnovodi so prepleteni kot pajkova mreža, v naši 
četrti so čistilna naprava z glavnim kolektorjem, avtocesta, 
zakopane bale odpadkov, iz Stražunskega potoka prihaja 
smrad in še bi lahko našteval. Nazadnje so nam hoteli pred-
staviti najnovejšo tehnologijo predelave bioloških odpad-
kov, vendar so bili krajani ostro proti. Glede na to, da nam je 
MO pripeljala skoraj vso umazanijo, ki je največ proizvajajo 
prav v mestu, da smo morali sprejeti državno pomembne ko-
munikacije, bi krajani od tega lahko kaj imeli. Pa smo dobili  
bore malo. Voda kanala SD 1 nam teče nad glavami, pa ni-
mamo namakalnega sistema. Zemeljski plin teče mimo nas, 
pa smo brez plina. Še veliko je takšnih težav, ki jih moramo 
prenašati v naši MČ, predvsem krajani Dogoš, zato vse več 
krajanov razmišlja, da bi se odcepili od Mestne občine Mari-
bor in se priključili eni od sosednji občin, kjer bodo imeli več 
posluha za nas.
Ne želim samo grajati, bilo je tudi nekaj primerov dobrega 
sodelovanja. MO Maribor nam je v tem mandatu omogočila 
ureditev semaforizacije na Novi Zrkovski cesti, asfaltirali so 
Tezensko cesto, uredili avtobusno povezavo Zrkovci – Brezje, 
postavili hitrostne zapore v Šentpetrski ulici in Na podrtem, 
kjer imajo tudi novo cestno prevleko, uredili razsvetljavo v 
zrkovški ulici Logi. Omogočili so nam tudi nabavo gramoza 
za popravilo nekategoriziranih cest.
Prebivalcem MČ Brezje, Dogoše, Zrkovci sporočamo, da 
svetniki v MČ v iztekajočem mandatu delamo po svojih naj-
boljših močeh, seveda v okviru zakonsko določenih pravnih 
predpisov, ki urejajo delovanje mestnih četrti. Nismo zado-
voljni z realizacijo projektov v Brezju, Dogošah in Zrkovcih.
Menimo, da so za učinkovitost mestnih četrti in krajevnih 
skupnostih nujno potrebne spremembe Zakona o lokalni sa-
moupravi, kar bi mestnim četrtem in krajevnim skupnostih 
omogočilo večjo avtonomijo in razpolaganje z delom pro-

SPOŠTOVANI KRAJANI BREZJA, DOGOŠ IN ZRKOVC!

računskih sredstev. V nasprotnem primeru jih lahko mirno 
ukinemo. Nobene potrebe namreč ni, da 13 svetnikov na se-
jah mestne četrti z vso resnostjo in odgovornostjo sprejema 
odločitve, ki za mestne občine kot upravljavce proračunskih 
sredstev nimajo zavezujočih učinkov.
Prizadevamo si, da se aktualna problematika reši v korist pre-
bivalcev Brezja, Dogoš in Zrkovcev, sicer bo potrebno razmi-
sliti o alternativah.

                                                         
                                                                     
Predsednik sveta MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci:
Oton Štrucl

Glasilo izdaja:

Mestna četrt Brezje–Dogoše - Zrkovci
Na Trati 2
2000 Maribor
Telefon: 02/2201-844, 02/4260-563, 031/410-948
Elektronski naslov: mc.brezje@maribor.si

Uredniški odbor:
Vera Vilčnik, predsednica
Žana Tischler
Majda Dušej
Jadranka Grgič
Ivan Gregurič
Diana Slekovec

Lektoriranje: 
Dr. Polona Pivec

Priprava in tisk:
Tiskarna Evrografis d.o.o., Puhova ulica 18,  
2000 Maribor

Glasilo prejmejo vsa gospodinjstva v  
Mestni četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci brezplačno.
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Oton Štrucl, predsednik MČ, 
predsednik Komisije za komunal-
ne zadeve, promet, urejanje pro-
stora in varovanje okolja, Komu-
nalni odbor Zrkovci

Komisija za komunalne zadeve, promet, 
urejanje prostora in varovanje okolja:

Komunalni odbor Brezje
	 • Alojz Roj, predsednik
	 • Oton Štrucl, član
	 • Franc Čep, član
	 • Ivan Weixl, član
	 • Zlatko Malek, član
 
Komunalni odbor Dogoše
	 • Ivan Gregurič, predsednik
	 • Silvo Gregorič, član
	 • Marjan Bavdaž, član
	 • Božo Potočnik, član
	 • Ivan Brodnjak, član
 
Komunalni odbor Zrkovci
	 • Oton Štrucl, predsednik
	 • Branko Verlič, član
	 • Zvonko Verlič, član
	 • Tone Kokol, član
	 • Stanislav Žagar, član
 
Komisija za organiziranje in sodelovanje pri 
organizaciji kulturnih, športnih in drugih prireditev:
 • Ivan Gregurič, predsednik
	 • Vera Vilčnik, podpredsednica
	 • Mihaela Cenc, članica
	 • Jožica Čep, članica
 
Komisija za socialno skrbstvo in zdravstveno varstvo:
	 • Majda Dušej, predsednica
	 • Polonca Černenšek, članica
	 • Jadranka Grgič, članica
	 • Kristina Novak, članica
 
Komisija za priznanja in pohvale:
	 • Oton Štrucl, predsednik
	 • Vera Vilčnik, članica
	 • Silvo Mikl, član
 
Varnostni kolegij:
	 • Oton Štrucl, predsednik
	 • Žana Tischler, podpredsednica
	 • Robert Zamuda, rajonski policist
	 • Diana Slekovec, tajnica mestne četrti
 
Komisija za poravnavo sporov:
	 • Žana Tischler, predsednica

DELOVNA TELESA SVETA MESTNE ČETRTI  
ZA MANDATNO OBDOBJE 2014-2018

Žana Tischler, mag.,   
mediatorka, podpredsednica MČ, 
predsednica Komisije za poravna-
vo sporov

Vera Vilčnik,   
podpredsednica Komisije za 
organiziranje in sodelovanje pri 
organizaciji kulturnih, športnih in 
drugih prireditev in predsednica 
Uredniškega odbora

Alojz Roj,   
Komisija za komunalne zadeve, 
promet, urejanje prostora in 
varovanje okolja,  predsednik 
Komunalni odbor Brezje

Majda Dušej,   
predsednica Komisije za socialno 
skrbstvo in zdravstveno varstvo

Silvo Mikl

Klemen Peran

Jadranka Grgič 

Mag. Polonca Černenšek 

Silvester Gregorič

Iztok Levstek

Ivan Gregurič,  
predsednik Komisije za organizi-
ranje in sodelovanje pri organiza-
ciji kulturnih, športnih in drugih 
prireditev in Komisija za komunal-
ne zadeve, promet, urejanje pro-
stora in varovanje okolja, predse-
dnik Komunalni odbor Dogoše

VODSTVO MESTNE ČETRTI   
BREZJE – DOGOŠE - ZRKOVCI SE PREDSTAVI
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V naši Mestni četrti z velikim veseljem in ljubeznijo pripra-
vljamo razne dogodke. Eden od pomembnih ciljev je, ob 
obeleževanju spomina na dogodke in počastitve praznikov, 
druženje, povezovanje, veselje in izmenjevanje koristnih 
mnenj in zamisli. Kot za domača praznovanja je tudi za kra-
jevna potrebno pripraviti programe, razdeliti vabila in po-

skrbeti za pogostitev. Da vse to ne bi 
bilo zaman, smo najbolj srečni, če se 
povabljenci, to pa ste vedno krajani 
vseh treh naselij, odzovete povabilu. 
Fotografija prikazuje sodelovanje naj-
mlajših pri raznašanju vabil.

so potekale po programu, ki smo ga objavili v lanskem Glasilu.

Športna tekmovanja so se vrstila od ponedeljka 5. junija do 
petka 9. junija 2017. Domači rekreativci in navdušenci so pri-

šli na svoj račun. Borba za prehodni pokal je bila ognjevita, a 
poštena. Številni navijači so bili zadovoljni. Prehodni pokal 
je osvojila ekipa Brezja.

je bila v soboto 10. junija izjemoma v dvorani gasilskega 
doma v Dogošah, saj je Nogometni klub Dogoše planiral 
v okviru praznika MČ izvesti tudi slavje ob 40 letnici kluba, 
vendar se to ni realiziralo, vabila za prireditev pa so bila kra-
janom že razposlana.

Kljub vsemu je bilo v Dogošah prijetno. Za kulturni program 
so poskrbeli otroci OŠ Draga Kobala – podružnica Brezje, 
svoje pevske sposobnosti je pokazala naša mlada krajanka 

Eva Teršek, nagovorila nas je podpredsednica MČ Žana Tisc-
hler, mag.

Vsi nastopajoči so se izjemno potrudili in si zaslužijo pohvalo.
Po zaključenem uradnem delu, smo udeležence pogostili s 
pijačo in sladkimi prigrizki.

Prijeten zaključek praznika!

je v petek 9. junija odprla zanimivo razstavo svojih izdelkov. 
Ogled je bil možen do nedelje.

1. mesto: Brezje – prehodni pokal
2. mesto: Dogoše in Zrkovci – enako število točk

Poročilo športnih aktivnosti je podal Ivan Gregurič, predse-
dnik komisije za organiziranje in sodelovanje pri organizaciji 
kulturnih, športnih in drugih prireditev.

Pregled dogodkov:

Ročnodelska sekcija Breza

Zaključna prireditev ob prezniku MČ

Skupna uvrstitev:

Čas je prazen prostor,

ki ga izpolnijo šele dogodki,

misli in občutja. (Humboldt)

NAJ BO ŽIVLJENJE PRAZNIK

PRIREDITVE OB 16. PRAZNIKU MČ 

ROČNODELSKA SEKCIJA BREZA
DATUM DOGODKA DOGODEK REZULTAT

Ponedeljek, 5. 6. 2017 Tenis
1. Brezje
2. Zrkovci
3. Dogoše

Torek, 6. 6. 2017 Odbojka na 
mivki

1. Zrkovci
2. Dogoše
3. Brezje

Sreda, 7. 6. 2017 Namizni tenis
1. Brezje
2. Dogoše
3. Zrkovci

Četrtek, 8. 6. 2017 Šah
1. Brezje
2. Zrkovci
3. Dogoše

Petek, 9. 6. 2017 Mali nogomet
1. Dogoše
2. Brezje
3. Zrkovci
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22. marca 2018 je bila zelo čustvena. Mamice, babice in tete z 
rdečimi nageljčki, ki jih je podarila Mestna četrt, so v sprem-
stvu močnejšega spola napolnile šolsko telovadnico. Ko so 
se na odru pojavili njihovi srčki, je bila sreča neizmerna. Da 
je prireditev medgeneracijska, je pripomogel pevski zbor 
LIPA, z recitacijami so se predstavile članice KUD Drava, za 
presenečenje pa je poskrbel mladi harmonikar Mark Kelc. 
Prireditev je povezovala dr. Polona Pivec. Kot vsako leto, so 
predstavniki mestne četrti obiskali s skromnim darilcem naj-
starejšo krajanko, letos je  bila to krajanka Dogoš, gospa Ma-
rija Repič.

na ploščadi MČ postaja stalnica in prvi atribut praznovanja 
delavskega praznika. S simbolnim dvigovanjem v nebo časti 
praznik in delovnega človeka. 
28. aprila je stekla dobro organizirana akcija. Zrkovčani so 
pripeljali majsko drevo, čebelarji so izkopali jamo, brezjan-
ska ekipa je deblo olupila in okrasila, Dogoščani in ostali 
prostovoljci pa so ga s skupnimi močmi postavili. Prisotni 

so bili tudi brezjanski gasilci. Po končanem delu je sledilo 
druženje, ki se ga je udeležil tudi podžupan mestne občine 
Maribor g. Zdravko Luketič.

Tekst: Vera Vilčnik
Fotografija: Vera Vilčnik, Darko Slekovec

Zbrali smo se na drugo adventno nedeljo lanskega decem-
bra. Bilo je zelo mrzlo, veter je pihal do kosti. Na stojnicah 
razstavljeni izdelki so se zoperstavljali ledeni sapici. Nastopi 
najmlajših in malo starejših so ogreli srca udeležencev, topli 
napitki, božična peciva in prigrizki pa so nam dali moč, da 
smo lažje dočakali dobrega moža. Veličasten prihod konjev, 
na kočiji pa čisto pravi Božiček in veliko daril. Ročice in roke 
so se stegovale in z radostjo sprejemale darila. Za vse jih je 
bilo dovolj.

PROSLAVA OB MATERINSKEM DNEVU 

MAJSKO DREVO 

PRAVLJIČNI ADVENT IN PRIHOD BOŽIČKA – najlepši čas v letu
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Brezjanska šola je danes podružnica Osnovne šole Draga 
Kobala. Osnovna šola Draga Kobala je bila ustanovljena leta 
1958, brezjanska šola pa je postala njena podružnica leta 
1961. 
Šola v Brezju je bila nekoč in je še danes srce kraja in njenih 
prebivalcev. Njena zgodovina  je izredno zanimiva.
Kraji Brezje, Zrkovce in Dogoše so bili v 18. stoletju, ko je izšel 
temeljni zakon o splošni šolski obveznosti, v cerkvenem in 
šolskem pogledu vezani na faro v Hočah. Eden prvih učite-
ljev, omenjenih v kroniki brezjanske šole, je bil učitelj iz Svete 
Magdalene, kar nam kaže tudi na povezave med Magdalen-
sko faro in šolo.
Osnovni vir za proučevanje zgodovine šole je šolska kronika. 
Prvi zapisi v kroniki so v gotici in  so iz leta 1888/89. Ker pa je 
deželni odlok iz leta 1878   predpisal  popis zgodovine šole 
od ustanovitve naprej, torej tudi  časa,  ko kronika še ni bila 
obvezna, vemo nekaj tudi o  samih začetkih.  
Začetki šolstva v Brezju segajo v leto 1816. Šola je bila usta-
novljena za občini Zrkovce in Dogoše. Učilnica in učiteljevo 
stanovanje sta bila v leseni mežnariji. V začetku je šolo obi-
skovalo 56 otrok. Ko je leta 1848 pogorela, tri leta ni bilo po-
uka. Stara šola je bila zgrajena leta 1853. V letih do zgraditve 
nove šole leta 1877 se je število otrok gibalo med 57 in 80. 
Vsi šoloobvezni otroci šole seveda niso obiskovali. Upravitelj 
Anton Trstenjak je leta 1878 starše otrok, ki niso prihajali v 
šolo, opomnil, trem staršem pa je naložil globo.
Okrajni šolski svet za Maribor je leta 1877/78 zgradil novo 

BREZJANSKA ŠOLA – PONOS KRAJANOV

šolsko poslopje, ki je postalo »nova šola«. Do leta 1880 je bila 
lastnica celotnega ozemlja, na katerem sta stali stara in nova 
šola, občina Zrkovce. Nato se je lastništvo prepisalo na ime 
občine Brezje pri Mariboru.
Po upokojitvi Antona Trstenjaka je postal novi učitelj in 
upravitelj šole v Brezju Jože Zemljič. Šolo je vodil do svoje 
upokojitve leta 1919. Vodenje šole je po Zemljičevi upoko-
jitvi prevzel novi šolski upravitelj Josip Čeh, nato pa je šolo 
začasno vodila učiteljica Marija Obran.  Iz njenih zapiskov za 
leto 1923/1924 je razvidno, da so bili takrat v šoli dve učilnici, 
voditeljevo stanovanje in še kuhinja in soba za učitelja. V tem 
letu je bilo v šoli 131 šoloobveznih otrok, od tega jih je pouk 
redno obiskovalo 113.
Naslednja leta je zaznamoval novi šolski upravitelj Simon 
Petrovič, ki je prve zapiske v kroniki zabeležil za šolsko leto 
1924/25.
Njegovim zapiskom sledimo do začetka II. svetovne vojne, 
nato pa zopet po vojni. Iz podatkov izvemo marsikaj zanimi-
vega o dogajanju v šoli in izven nje. Število otrok se je gibalo 
od 96 v letu 1926 pa do 243 v letu 1939/40. Spremljamo tudi 
praznike, ki so se spreminjali, kot so se spreminjale politične 
razmere. Zanimivi so podatki o treh lipah, ki so jeseni 1934 
med krajani dvignile precej prahu. Leta 1934 je nadučitelj 
Simon Petrovič pred cerkvijo zasadil spominsko lipo kralju 
Aleksandru, obenem pa podrl t. i. «habsburško lipo«, ki je bila 
ob šoli zasajena ob 60 letnici vladanja cesarja Franca Jožefa. 
Pred staro šolo je stala »francoska lipa«, ki naj bi bila zasajena 
v času Ilirskih provinc 1809—1813. Krajani naj bi bili po pi-
sanju kronista izjemno nezadovoljni, ko je Simon Petrovič to 
lipo podrl, da bi tam napravil sadovnjak. Ob tem dogodku je 
ljudska pesnica Otilija Maher celo zložila pesem Smrt lipe pri 
Devici Mariji v Brezju.
Med vojno je bil upravitelj Simon Petrovič v izgnanstvu v Sr-
biji, v šolo se je vrnil leta 1945. Nemci so uničili učiteljsko in 
šolsko slovensko knjižnico, manjkala pa so tudi nekatera uči-
la, kot npr. nekateri predvojni zemljevidi.
V letu 1945/46 je šolo obiskovalo 238 otrok, naslednje leto 
pa 250.
Nato je število otrok postopoma padalo, v šolskem letu 
1961/1962 jih je bilo 148. Leta 1946 je bil šolski upravitelj Si-

Začetki segajo v leto 2013, ko sva z gospodom Marjanom 
Bertalaničem (danes žal pokojni) začela modrovati, kako bi 
križ, ki ga je skupaj z lipo, ob kateri stoji, avtocesta odrezala in 
nekako izbrisala iz zavesti prebivalcev, prestavila na vidnejše 
mesto. Čemu je namenjen, sva vedela, na vprašanje, čigav je, 
pa nisva dobila odgovora. Odločila sva se, da postavimo nov 
križ, stari pa naj ostane, kjer je nekoč stala tudi stoletna lipa. 
Marjan se je istega leta ponesrečil in moral sem iskati nove 
sodelavce za izvedbo projekta.
Trajalo je več kot leto dni, ko smo se našli v »Šenk baru«: Tone 
Kokol, Gregor Pivec in Oton Štrucl in že po prvem špricar-
ju prešli k delu. Ivan Kraner je podaril les za križ. Drugi del 
hrastovine je podaril Danijel Kokol (tudi že pokojni). Nekaj te 

hrastovine smo podarili g. župniku Stanislavu Celcu, da je ob-
novil križ na Pečovnikovi domačiji nasproti gostilne Lešnik. 
Ostali del hrastovine smo odpeljali k Henriku Škorjancu, ki je 
križ za Zrkovce tudi izdelal. Kipce Jezusa in Marije smo iskali 
po vsej Sloveniji. Marijo sem našel v Račah, kipec Jezusa pa v 
Zagrebu. Pri postavitvi 24. junija 2017 nam je pomagala Ga-
silska brigada Maribor.
Preden pa zaključimo ta projekt, je treba postaviti okrog kri-
ža še ograjo, kar nam je obljubilo Cementarstvo Mastnak iz 
Brezja. In seveda napisati posvetilo. To bo, shranjeno na vrhu 
križa, ostalo za potomce.

Tekst: Oton Štrucl

POSTAVITEV OBELEŽJA (KRIŽA) V ZRKOVCIH 
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Osem ustanovnih članov – Franc Mikl, Silvester Tkalčič, Franc 
Maher, Alojz Cebe, Ivan Mikl, Štefan Čerič, Franc Karner in Jo-
sip Gornik – je 27. marca 1927 v Lorbekovi šupi ustanovilo 
Prostovoljno gasilsko četo Dogoše. Izpolnili so željo Ivanu 
Miklu, ki je že leta 1922 razmišljal in razpravljal o gasilcih v  
Dogošah in se gasilsko izobraževal pri gasilcih v Zrkovcih. 
Izvolili so predsednika Silvestra Tkalčiča in poveljnika Fran-
ca Mikla. Leta 1929 je župan Dogoš Štefan Lorbek od PGČ 
Pobrežje kupil prevozno ročno brizgalno (gasilske gare) za 
gašenje .
Razvoj  se tukaj seveda ni ustavil. V nadaljevanju bom nanizal 
nekaj pomembnih podatkov.
Leta 1937 gasilci zgradimo prvi gasilski dom v križišču Sven-
škove in Gasilske ulic. 5. 5. 1938 prvič uporabimo gasilske 
prostore za sestanek, prej so namreč sestanki potekali v 
gostilnah. Leta 1942 dobimo prvi gasilski avto PUCH z mo-
torno brizgalno Rosenbauer. Leta 1946 se gasilci pričnemo 
pozdravljati med seboj »NA POMOČ« in ne več »ZDRAVO«. 
Dobimo elektriko v gasilski dom. 1950 se prostovoljna gasil-
ska četa Dogoše preimenuje v Prostovoljno gasilsko društvo 
Dogoše. Leta 1953 prvič raznašamo koledarje. 10. avgusta 
1955 kupimo zemljišče za novi gasilski dom. 1957. leta ob 
30 letnici društva razvijemo prvi društveni prapor. Leta 1959 
zgradimo nov gasilski dom. 1961. leta dogradimo stolp k 
gasilskemu domu in prodamo stari gasilski dom. Leta 1967 
dobimo prvo električno sireno in od PGD Bistrica ob Dravi 
kupimo motorno brizgalno Rosenbauer. 1969. leta kupimo 
gasilsko avtocisterno GMC. Leta 1973 dobimo telefonski pri-
ključek v gasilski dom. 1974 kupimo prvi novi gasilski avto, to 
je TAM 2001 – orodno vozilo. Leta 1977, ob 50 letnici društva, 

90 LET PROSTOVOLJNEGA GASILSKEGA DRUŠTVA DOGOŠE 
1927 - 2017 

mon Petrovič upokojen. V naslednjih letih so kroniko pisali 
Ruža Petrovič, Hinko Jošt in Ivan Dobaja, ki je bil upravitelj 
šole od leta 1951 do leta 1961, ko je brezjanska šola postala 
podružnična.
Zanimivo je, da sta po drugi svetovni vojni nastali na Po-
brežju še dve novi osnovni šoli. Tako so danes na Pobrežju tri 
osnovne šole, a le ena je bila zgrajena pred II. svetovno vojno. 
Brezjanska šola je ostala podružnica.
V šolskem letu 2005/2006 so učenci podružnične šole obi-
skovali pouk na svoji matični šoli, Osnovni šoli Draga Kobala, 
saj se je pričela prenova brezjanske šole.
Tudi nekdanje poslopje »stare šole«, ki je sedež mestne če-
trti Brezje, Dogoše in Zrkovci, je bilo porušeno in je na novo 
zgrajeno. 
V letu 2006/2007 je učence prve triade pričakala lepa dogra-
jena šola, krajani pa so z večnamenskim prostorom dobili 
prostor za kulturne in športne prireditve. Šolstvo, ki se je v 
tem prostoru pričelo leta 1816, od leta 1853 pa je potekalo v 
nekdanji zgradbi mestne četrti, t. i. »stari šoli«, ima torej ča-
stitljivo starost. V t. i. »novi šoli«, ki je danes zares nova, pa je 

pouk potekal že od leta 1879.
Vpis otrok v brezjansko šolo dokazuje pravilnost odločitve o 
dograditvi šole.

Podatke je zbrala in uredila Marjetka Berlič,  
učiteljica zgodovine

BITI GASILEC JE ČASTIVREDNO POSLANSTVO

kupimo novo gasilsko brizgalno Rosenbauer, ki prečrpa 800 
litrov na minuto, in novo motorno brizgalno Tomos za pio-
nirje, skozi katero steče 300 litrov na minuto. Prične se gra-
dnja večnamenske dvorane. Leta 1980 zgradimo orodišče za 
orodje in kupimo novi gumijasti čoln SAVA Beograd.  V letih 
1986 in 1987 obnovimo in dogradimo obstoječi gasilski dom. 
Leta 1989 razvijemo nov pionirski prapor. 1991. leta  kupimo 
novo orodno vozilo Zastava Rival in nov gumijasti čoln Mae-
stral. Leta 1994 navežemo stike z pobratenim prostovoljnim 
gasilskim društvom Križ.  1995. leta dobimo novi čoln Sava z 
motorjem Yamaha. Ob 70 letnici, leta 1997, razvijemo novi 
prapor in dobimo od poklicnih gasilcev gasilsko avtocisterno 
TAM 190 T15. Leta 2000 navežemo stike z gasilci iz Kostanje-
vice na Krasu in leta 2001 podpišemo listino o pobratenju.  V 
letu 2002 zgradimo novo orodišče, leto kasneje pa podpiše-
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mo listino o pobratenju s PGD Križ. Leta 2005 kupimo novo 
vozilo za prevoz moštva, GVM – 1 Citroen Jumper, in gasilsko 
prikolico za prevoz orodja. Leta 2006 obnovimo gasilske ga-
raže in garderobne prostore, leta  2008 pa fasado na gasil-
skem domu.  V 2010 prekrijemo streho na dvorani. Leta 2011 
dobimo novi gasilsko reševalni čoln in novo gasilsko vozilo, 
GVC 16/25 Mercedes Atego, ki ga predamo namenu leta 
2012. Leta 2013 dogradimo gasilsko orodišče z novimi gara-
žami. Leta 2014 predamo namenu poligon za vaje in obno-
vimo društveni prostor. 2015. leta naredimo nadstrešek pred 
dvorano. Leta 2017 dobimo novo gasilsko vozilo za prevoz 
moštva Ford Castum.
Ob teh glavnih mejnikih velja omeniti še to, da so se člani 
društva vsa leta udeleževali različnih izobraževanj, vaj in tek-
movanj. S stalnim izobraževanjem in s skrbjo za operativno 
pripravljenost so člani društva vedno izpolnili svojo nalogo, 
ko je bilo potrebno priskočiti na pomoč. 
90 let je čas, v katerem se veliko zgodi. Veliko je bilo inter-
vencij, veselih in žalostnih dogodkov, vzponov in padcev. A 
slednji so zato, da lahko ponovno gremo naprej.
Društvo dela dobro in ima vizijo. Ve, kaj hoče, in je pomem-
ben člen v verigi 11 gasilskih društev v občini Maribor. V  letih 
svojega obstoja je v kraju odigralo pomembno vlogo.
Gasilstvo je dobrota in srčnost. In so čustva. Gasilstva ni moč 
razložiti z racionalnostjo, kajti gasilec je človek, ki bo šel v 
vsakem primeru in vedno v ogenj, pred  poplavo ali drugo 
nesrečo bo reševal tovariša ali  občanko in občana. Gasilstvo 
je plemenito poslanstvo in je način življenja. Člani Prostovolj-

nega gasilskega društva Dogoše se tega še kako zavedamo.
Ustanovni člani društva bi bili zagotovo zadovoljni in pono-
sni, ko bi videli, kaj je nastalo iz društva, ki so ustanovili pred 
90 leti. V društvu je trenutno 72 članov in ima 26 usposoblje-
nih operativnih gasilcev.

»Biti gasilec ni le poklic ali hobi, biti gasilec je način ži-
vljenja, je poslanstvo, ki ti ga izbere usoda in ga opra-
vljaš z vsem srcem!«
Kjer gori, pomagamo, kdo trpi, ne vprašamo!
»Na pomoč«!

Tekst in fotografiji: Dušan Mikl, predsednik PGD Dogoše

DOSEŽKI PGD BREZJE

Tako kot mnogi drugi tudi gasilci PGD Brezje nikoli ne počiva-
mo in vedno marljivo ter pridno delamo. V preteklem letu smo 
opravili več kot 4700 ur prostovoljnega in brezplačnega dela 
za dobro društva, kraja in širše skupnosti. 
V letu 2017 smo zaključili naš projekt gradnje nove garaže in 
s pomočjo Mestne občine Maribor uredili izvoz z našega dvo-
rišča, da bodo izvozi na intervencije varnejši za gasilce in pri-
jaznejši za vozila. V okviru sektorja smo organizirali jubilejno 
20. mašo ob prazniku našega zavetnika sv. Florjana ter na isti 
dan obeležili 20 letnico delovanja naših članic. Ponosni  smo  
na njihovo delo in požrtvovalnost, saj sodelujejo na vseh po-
dročjih gasilstva. Tako so se članice v mesecu maju udeležile 
tekmovanja GZ Maribor, kjer so bile najboljše in z osvojenim 
prvim mestom napredovale na regijsko tekmovanje. Na pova-
bilo prijateljev iz PGD Veliki Kamen smo se udeležili čudovi-

tega izleta po njihovih krajih. Naše društvo je obiskala ekipa 
iz prijateljskega društva DVD Turopolje, z njimi smo preživeli 
prijeten dan in ga zaključili z druženjem v našem gasilskem 
domu. Prav tako ohranjamo stike s pobratenim društvom PGD 
Kalobje, z njimi smo se srečali na njihovi 50 letnici.
Tudi naši veterani so vključeni v razne  društvene aktivnosti, 
ki se jih z veseljem udeležujejo, če jim le dopušča zdravje. V 
lanskem letu so se udeležili srečanja na nivoju regije v Dogo-
šah, srečanja v organizaciji GZ Maribor v Koreni in srečanja v 
PGD Zrkovci, ki je bilo organizirano v okviru dejavnosti sektor-
ja. Zraven članov, članic in veteranov je lani v našem društvu 
delovalo tudi 13 mladink in mladincev ter 9 pionirk in pionir-
jev, ki so prav tako pridno sodelovali na vseh področjih. Skupaj 
z mentorji so se udeležili regijskega tekmovanja v orientaciji, 
občinskega tekmovanja GZ Maribor ter memorialnega tekmo-
vanja v Malečniku in Miklavžu. V mesecu požarne varnosti so 
predstavili naše delo na OŠ Brezje in v vrtcu Tezno ter sodelo-
vali pri predstavitvi mladine GZ Maribor v Europarku. V me-
secu decembru so okrasili gasilski dom in izdelali voščilnice, 
pomagale pa so jim tudi članice. Skupaj z mentorji so opravili 
1200 ur prostovoljnega dela.
Na operativnem področju smo sodelovali na 14 intervenci-
jah – 7 požarov v objektih, 4 požari v naravi, 2 ob vetrolomu, 
odkrita streha ter tehnično prekrivanje strehe in padlo drevo 
čez cestišče. Povprečna udeležba na intervenciji je bila 10 ope-
rativnih gasilcev, ki so izvozili v 6 minutah. Vse leto smo tudi 
skrbno vzdrževali in posodabljali našo opremo ter organizirali 
in se udeleževali vaj in izobraževanj.
Naši cilji za bodoče leto ostajajo enako visoki. Aktivnosti, ki jih 
planiramo v okviru našega društva, zajemajo obnovo društve-
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PGD ZRKOVCI – NA MLADIH SVET STOJI

Gasilsko društvo Zrkovci je prostovoljno gasilsko društvo s se-
dežem v Zrkovcih. V okviru javne gasilke službe Mestne ob-
čine Maribor opravljamo gasilsko dejavnost. Ta je razdeljena 
na operativne in preventivne naloge. Operativne naloge so 
posredovanje ob požarnih in tehničnih intervencijah ter vseh 
ostalih dogodkih, na katerih posredujejo gasilci. Letos smo 
posredovali na nekaj intervencijah, kjer smo pomagali sova-
ščanom in jim reševali življenje in premoženje.
Za naš nadaljnji obstoj skrbimo z vpisom mladine v gasilske 
vrste. Vstop med gasilske vrste se začne s šestimi leti, ko kot 
najmlajši v naše vrste vstopijo pionirji in pionirke. Da so gasil-
ske vsebine zabavne, poskrbijo mentorji, ki otroke tudi odlič-
no pripravijo na tekmovanja, kjer dosegajo zavidljive rezulta-
te. Letos so se kviza GZ Maribor udeležile 4 ekipe in osvojile 
tri pokale, kar pomeni, da so se tri ekipe uvrstile na regijsko 
tekmovanje, od teh pa je ena napredovala na državno raven. 
Na ta dosežek smo v društvu izredno ponosni. Tekmovanj se 
udeležujejo tudi člani a in člani b, česar smo prav tako zelo ve-
seli, saj je fizična pripravljenost operativnih gasilcev še kako 
pomembna.
Lahko povemo, da so nam naši mladi gasilci za vzor, saj se ne-
nehno izobražujejo – za potrebe kviza in tudi sicer. A tudi člani 
nenehno nadgrajujemo svoje znanje z opravljenimi tečaji in 
specialnostmi, ki so nam v pomoč pri delu v gasilskih vrstah.
Gasilci poleg tega skrbimo, da je naš gasilski dom prijazen va-

ne pisarne in sanitarij, srečanja s prijateljskimi društvi, ude-
ležbo na vseh tekmovanjih, izobraževanje članstva na vseh 
nivojih, operativne vaje in drugo, predvsem pa pripravo na 90 
letnico, ki jo bomo praznovali v letu 2019. Poskrbeli bomo tudi 
za našo mladino, za druženje, veselje in zabavo. Zato bomo za 
njih in njihove starše organizirali piknik, jih peljali na gasilsko 
letovanje v Izolo in na ogled Gasilske brigade Maribor. Družili 
se bomo tudi na vajah, na katerih se bomo pripravljali za tek-
movanja. Kot že omenjeno, bodo na vseh področjih gasilstva 
sodelovale tudi naše članice, ki so v svojem planu dela zapisa-

le, da bi želele sodelovati pri operativnih nalogah društva, se 
izobraževati, pripravljati na tekmovanja ter biti del vseh osta-
lih aktivnosti v društvu.
Ponosni smo tako na našo mladino kot na člane in veterane, 
saj so sledi pridnih rok vidne povsod - v gasilskem domu in 
njegovi okolici. Največ pa nam pomeni podpora naših kraja-
nov, ki cenijo našo željo po dobrem delu v splošno korist. Na 
pomoč!

Tekst in fotografija: PGD Brezje

ščanom, zato sodobno opremljamo igrišče in tudi ostale pro-
store v zgradbi gasilskega doma.
Uspešno delo je rezultat izredno složnega dela in nesebične 
podpore med člani, kar nam je v ponos in veselje. Z optimiz-
mom zremo v prihodnost in si želimo, da bi naši mladi nadalje-
vali našo gasilsko zgodbo.
Z gasilskim pozdravom! 
Na pomoč!

Tekst in fotografija: Gasilci iz Zrkovc

Da bi bralci lažje razumeli delovanje Komisije za komunalne 
zadeve, želim opisati delo le-te v naselju Brezje.
Na MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci (v nadaljevanju MČ BDZ ) delu-
jejo komunalne komisije ločeno za vsako naselje. Vsaka komi-
sija na svojih sestankih obravnava komunalno problematiko 
svojega okolja. Žal je problemov veliko.
Člani sveta MČ BDZ obravnavajo predstavljeno problematiko 
vseh treh komisij in določijo prioriteto reševanj. Sprejete skle-
pe nato posredujemo pristojnim organom na Mestno občino 
Maribor, natančneje Uradu za komunalo, promet in prostor. 
Skoraj vedno se zadeve tam ustavijo z izgovorom, da ni fi-

S PROSTOVOLJSTVOM REŠUJEMO TUDI KOMUNALNE 
PROBLEME

POROČILO ODBORA ZA KOMUNALNE ZADEVE BREZJE

nančnih sredstev. Moja ocena je, da se dela krivica vsem, ker 
živimo na obrobju našega lepega Maribora. Odgovornih na 
Mestni občini se ne dotakne resnica, da bivamo v okolju, obre-
menjenim z zadevami, ki ogrožajo zdravje in kvaliteto naših 
življenj. Kako malo je potrebno, da so ljudje zadovoljni, pokaže 
dejstvo, da že eno ogledalo, nameščeno v nepreglednem križi-
šču, pomeni veliko zadovoljstvo krajanov.
Predvidene so gradnje novih naselij, s čemer se bo bistveno 
povečalo število prebivalcev določenega območja. Gradnje 
pa se žal dogajajo brez ustrezne posodobitve ali dograditve 
infrastrukture, kar lahko pomeni velike težave v prihodnosti.
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POROČILO ODBORA ZA KOMUNALNE ZADEVE DOGOŠE

Odbor za komunalo Dogoše je v svojem iztekajočem se man-
datu izvajal planirane naloge. Dela smo opravljali po svojih 
zmožnostih in sposobnostih. Žal pa zaradi kroničnega po-
manjkanja denarja nismo mogli realizirati vseh večjih načrtov.

• Pred pričetkom urejanja občinskih makadamskih cest je bilo 
treba vse ceste popisati, izmeriti dolžino in ugotoviti dejansko 

Zelo problematična – obremenjena – je Šentpetrska ulica. Do 
povečanega prometa je prišlo zaradi izvoza z avtoceste in Pu-
hove ceste kot tudi številnih vozil iz novozgrajenega naselja. 
Uspelo nam je, da so bile nameščene cestne hitrostne ovire, 
vendar brez postavitev konfin. Zaradi neustreznosti monta-
žnih ovir zahtevamo, da se namestijo stalne asfaltne ovire. 
Zelo problematična in prav tako obremenjena je Ul. borcev, ki 
nima pločnika, prav tako so neutrjene bankine. Hoja po tej uli-
ci predstavlja pravo moro.
Aktivno smo reševali problematiko plinovoda Na podrtem. Tu 
nam je končno uspelo asfaltirati cesto, tako  da se danes po 
njej odvija normalen promet. Ob tem je potrebno poudariti, 
da je bila cesta več mesecev zaprta, čeprav so v neposredni 
bližini osnovna šola, vrtec, pošta, ambulanta, cerkev in mestna 
četrt.
Z novim gramozom smo uspeli posipati nekatere krajevne 
poti. Omenil bi cesto Za peklom, ki je po dolgih letih ponovno 
usposobljena in prevozna do ceste za Petrolom ob avtocesti.
Priključitev nekaterih hiš iz ceste Za peklom na javno kanaliza-
cijo se prelaga iz leto v leto. Kanalizacijski sistem je zastarel, kar 
se posebej pokaže ob nalivih.
Veliko pozornosti smo posvetili tudi kolesarski poti ob Duple-
ški cesti, vendar ni prišlo do realizacije. Še vedno čakamo in 
apeliramo na odgovorne na Mestni občini. Obljubljeni objekt 
bi bil velika pridobitev, saj bi pomenil možnost izvedbe raznih 
športnih in kulturnih dejavnosti.
Krajani imajo veliko pripomb zaradi parkiranja vozil na ulicah. 
Izpostaviti je treba Jarčevo ulico, saj so nameščeni prometni 
znaki s prepovedjo parkiranja in ustavljanja. Prav tako je to 
območje umirjenega prometa z omejitvijo 30km/h. Zaradi 
neupoštevanja prometne signalizacije smo obvestili Prometni 

inšpektorat, ki bo kršitelje sankcioniral.
Zaradi številnih pripomb krajanov o neustreznosti komunalne 
ureditve je bil organiziran sestanek s predstavniki Mestne ob-
čine Maribor. Tema sestanka je bila komunalna infrastruktura 
MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci. Sestanek je bil slabo obiskan in 
dobil sem občutek, da krajani prelagajo aktivnosti v zvezi s to 
problematiko na svetnike MČ.
Na koncu moram poudariti, da sem razočaran, da nam v Brezju 
ni uspelo narediti več. Iz tega razloga apeliram na vas voliv-
ce, ki s svojo izbiro lahko podprete tiste kandidate za MOM, ki 
bodo skrbeli tudi za obrobje in ne le center Maribora.

Tekst: Alojz Roj, predsednik  
Fotografija: Majda Dušej

stanje.
• Z veliko dobre volje nekaterih pridnih vaščanov in njihovih 
delovnih strojev ter traktorjev smo uspeli navoziti gramoz in 
mleti asfalt na dogovorjeno deponijo pri posamezni cesti. 
Tako smo do sedaj uredili:
  Podaljšek Ulice Kirbiševih (Dele, Dugi,…) do meje z Obči-
no Miklavž. Sama dela na sanaciji so izvajali delavci iz režijske-
ga obrata. Gramoz in mleti asfalt je zagotovila Občina Maribor, 
za kar se jim zahvaljujemo.
  Naslednja akcija pa je bila urejanje ceste od Dupleške ce-
ste (pri Marici) čez Gmajne (med njivami) do Dupleške ceste v 
dolžini 750 m.
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  Vaščani Dogoš so z lastnim delom in materialom uredi-
li Cesto ob Dravi (od igrišča NK Dogoše) do brežine Zrkovc v 
dolžini 650 m.
• Pred prazniki je potrebno izobesiti zastave.
V celotnem naselju Dogoš (razen na Dupleški, pri mostu) je bilo 
zmontiranih na električnih drogovih le 5 nosilcev za zastave. 
Ob veliki zavzetosti vaščanov smo nabavili in namestili doda-
tnih 15 nosilcev, da lahko izobesimo zadovoljivo število zastav.
• Odbor je redno opozarjal različne občinske institucije na šte-
vilne neizpolnjene obljube bivših županov.
• Za boljši in bolj ekološki izgled smo poskrbeli tudi ob novo na-
stalem naselju v Gasilski ulici. Prestavili smo kesone za ločeno 
odlaganje smeti na novo, manj motečo lokacijo.

• V novem naselju bomo na zemljišču »splošnega ljudskega 
premoženja« uredili tudi prostor za igrala za naše najmlajše.
• Z vsemi možnimi sredstvi se bomo složno z vsemi vaščani bo-
rili proti načrtovani postavitvi kompostarne v Dogošah.
• Na zahtevo vaščanov smo velikokrat posredovali pri izvajalcih 
zimske službe in Nigradu. Nepravilnosti in nedoslednosti pri 
pluženju, urejanju, čiščenju cest in pločnikov, pri košnji trave 
ob cestah in na krožišču itd. se namreč ponavljajo iz leta v leto.
Skupaj z vaščani in ostalimi zanesenjaki  se bomo še naprej tru-
dili in skrbeli za urejen in prijazen izgled Dogoš ter za ugodno 
bivanje v našem kraju na ROBU občine Maribor.

Tekst in fotografija: Ivan Gregurič, predsednik

Odbor za komunalne zadeve Zrkovci v sestavi: Oton Štrucl, 
Branko Verlič, Zvonko Verlič in Kokol Anton se je sestal štiri-
krat in obravnaval tekoče komunalne probleme. Več težav pa 
so krajani posredovali direktno na naslov MČ Brezje-Dogoše-
-Zrkovci, Na trati 2.
Uspešno smo rešili odvodnjavanje v ulici Na gorci, popravilo ka-
nalizacijskega jaška v ulici Zrkovci 34, uredili novo razsvetljavo 
do Martineka in gramoziranje nekategorizirane ceste ob Dravi. 
Ta dela so žal ustavljena, ker je lastnik prekopal cesto, saj trdi, da 
je ta na njegovem zemljišču. Odboru je žal, da ne more urediti 
ceste v celoti. To bi pomenilo odlično povezavo z naseljem Do-
goše za prevoz s kmetijskimi stroji, prebivalci Zrkovc in Dogoš 
pa bi cesto lahko uporabljali za sprehode ali kolesarjenje.
Nerešen je ostal problem kanalizacije, saj ob večjih nalivih uma-
zana voda vdira v kleti in v okolje. Apelirali bomo na javno pod-

Podajamo povzetek našega dela v letu 2017:
V začetku januarja smo na prvi seji zastavili naloge za tekoče 
leto.
V februarju smo organizirali občni zbor KORK-a, na katerega 
smo povabili naslednje goste:
• predstavnika MČ
• predstavnike PGD Brezja, Dogoš in Zrkovc
• predstavnika DU Brezje-Dogoše-Zrkovce
• predstavnika OZRK
• krvodajalce KORK, ki smo jim podelili plakete in značke za več-
kratni odvzem krvi (30, 40, 50).
V letu 2017 smo podelili 1500 kg prehranskih paketov, 500 l 
mleka in 100 kg pralnega praška.
Pomagali smo 4 otrokom s plačilom šole v naravi, finančno smo 
pomagali g. Adlerju s Sladkega vrha, ki mu je pogorel dom. Prav 
tako smo priskočili na pomoč g. Marku Aberšku, ki ga čaka težka 
operacija na Floridi.
Ob dnevu krvodajalstva,  14. junija 2017, smo se udeležili sreča-
nja krvodajalcev v Veržeju.
Vso leto obiskujemo naše občane po domovih in jih tudi simbo-
lično obdarimo.

POROČILO ODBORA ZA KOMUNALNE ZADEVE ZRKOVCI

KRAJEVNA ORGANIZACIJA RDEČEGA KRIŽA KORK BREZJE-
DOGOŠE-ZRKOVCI

jetje Nigrad, a tam do nadaljnjega ne izdajajo soglasij za nove 
priklope.

Kraja Zrkovce in Dogoše sta povezana že od nekdaj. Fantje in 
dekleta iz Zrkovc ali Dogoš so radi poiskali partnerja v sosednji 
vasi in takšen par nikjer ni veljal za „prišleka“. Za razliko od tistih, 
ki so se priseljevali od zunaj.  Ti niso  imeli  možnosti, da bi čez 
noč postali Zrkovčani ali Dogošani, da jih je okolje povsem spre-
jelo, je moralo preteči kar nekaj let.
Tisto, kar potrebujemo danes, je druženje, sicer se bojim, da se 
bomo odtujili, od starih navad ne bo ostalo veliko, prebivalci pa 
bomo drug drugemu le brezobrazna množica posameznikov.

Tekst: Oton Štrucl, predsednik

V mesecu decembru je bilo že tradicionalno srečanje starejših 
občanov KORK, ki jih pogostimo v gostišču Lešnik v Brezju. Na 
srečanje smo povabili tudi goste in donatorje.
Leto smo zaključili z zadnjo redno sejo v drugi polovici meseca 
decembra.

Tekst: Nada Pivec, predsednica
Foto: Žana Tischler
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Kot podpredsednica MČ sem se decembra 2017 udeležila sre-
čanja Rdečega križa. Srečanje bo vedno eden mojih najlepših 
spominov, ker sem dala malo in dobila zelo veliko . 
Gospa Nada Pivec, predsednica Krajevnega odbora RK Brezje - 
Dogoše - Zrkovci, me lepo pozdravi, izreče zahvalo in izrazi ve-
selje, da sem se kot predstavnica MČ udeležila tega dogodka. 
Pojasni, da za starejše občane vsako leto priredijo srečanje in 
nekatere med njimi obdarijo s kakšno malenkostjo. Občani se 
tega srečanja z veseljem udeležijo in pridejo v velikem številu. 
Vse stroške krije KORK.
Vsi vemo, da situacija v Sloveniji ni rožnata, in da so tudi krajev-
ne organizacije RK zelo obremenjene, saj je vedno več takih, ki 
so potrebni pomoči in vedno manj tistih, ki donirajo sredstva. 
Težko je, vendar si naši starejši občani to zaslužijo. Vse svoje ži-
vljenje so delali in garali, tudi za to, da mi danes živimo bolje, in 
prav je, da jim izkažemo spoštovanje in hvaležnost za vse.
In res, tudi tokrat jih je prišlo veliko, vsi stoli so zasedeni. Pre-
senečena in polna občudovanja zrem po sobi, kjer mrgoli lju-
di - mam, očetov, babic, dedkov, prababic in pradedkov, sose-
dov, prijateljev, sokrajanov … Občudujem jih in prijetno mi je 
pri srcu. Ganjena sem, da se to zgodi vsako leto in da se nekdo 
spomni na te ljudi. Še lepše je, da ljudje cenijo, da se je zanje 
nekdo potrudil in se vabilu odzovejo. Prav je, da se srečajo, se 
poveselijo, poklepetajo, vidijo znane in manj znane ljudi, obudi-
jo spomine in rečejo kakšno besedo o tem, kako je bilo včasih … 
Prav je, da občutijo, da so še vedno pomembni in da je nekomu 
še vedno mar zanje.
Vsi so tako lepo urejeni, nekateri so prišli sami, nekateri s svoji-
mi življenjskimi sopotniki, nekatere so pripeljali otroci, vnuki … 
Nekateri z berglami. In vsi so bili tukaj. Potrudili so se, kljub sta-
rosti, kljub zdravstvenim težavam. Prišli so, pokazali so, da so, da 
zmorejo, si želijo ali zgolj cenijo, da se je nekdo potrudil zanje. In 
koliko jih je … Neverjetno.
Je bilo vedno tako? So tudi v mladih letih, ko so še bili v službi, 
hodili v takem številu na različna srečanja?
Gospa Pivec pove, da se dogodka vsako leto udeleži veliko ljudi 
in da to zanje pripravi RK, Krajevni odbor Brezje - Dogoše - Zr-
kovci. Čestitke ga. Pivec in ostala ekipa za trud, požrtvovalnost 
in pomoč tem ljudem.
Gospa Pivec na dogodku v imenu odbora čestita in preda darilo 
najstarejši občanki in občanu MČ na srečanju. Ena izmed tistih, 
ki je dobila ta naziv, je tudi ga. Katarina Eisner. Slabo vidi, a je 
pri svojih 89 letih še vedno krepko na nogah. Pristopim, ji česti-
tam in za trenutek postojim ob njej. Ne spomni se me takoj, šele 
čez čas in šele na vprašanje: »Kako je, kako je zdravje?«  začne 
govoriti o  zdravstvenih tegobah, ki so jo doletele, in kako se 
je vse obrnilo na bolje do te mere, da lahko skrbi zase in še za 

SREČANJE STAREJŠIH OBČANOV
(kakor ga je doživela Žana Tischler)

moža. Samo občudujemo lahko njeno moč in pogum. Ne obu-
pa in gre naprej, očitno mora še veliko postoriti, še so ljudje, ki 
jo potrebujejo. In kljub vsemu je bila tam, z možem Miroslavom, 
nasmejana. Dejstvo, da je najstarejša občanka MČ na srečanju, 
jo je prijetno presenetilo in razveselilo. Z možem sta vsako leto 
znova vesela vabila na dogodek in se ga vedno tudi udeležita. 
Ker sta zelo družabna, sta se v preteklosti rada udeleževala ve-
selic. V teh častitljivih letih pa jima zelo veliko pomenijo ravno 
taka druženja.
Poslovim se in se ustavim pri drugi gospe, jo pozdravim in ji za-
želim lep dan. Vsi bi se pogovarjali, vsak bi želel povedati svojo 
zgodbo, vsak ima svoje težave. Kako rada bi v tem trenutku re-
šila vse njihove tegobe, pa ne gre. Pravijo, da nam je naloženo 
toliko, kot lahko prenesemo, in očitno je res tako.

Dragi moji občani, iz srca vam želim še veliko takšnih in drugač-
nih druženj ter čim manj težav in bolečin. Hvala za vašo energi-
jo, predvsem pa hvala, da ste. Brez vas tudi nas ne bi bilo.

Gospa Nada Pivec je o odboru KORK zapisala: »Danes naša KORK 
šteje 17 aktivnih članov, ki se nadvse trudimo za dobrobit naših 
vaščanov. Zavedamo se, da neumorno delo, požrtvovalnost na-
ših prednikov ne sme biti pozabljeno. Tako tudi danes aktivno 
sodelujemo z OZRK, saj se zavedamo, da le z skupnimi močmi 
lahko na humanitarnem področju uresničimo vse zastavljene 
cilje.
Poskrbimo tudi za redna srečanja krvodajalcev, imamo jih 170 
v naši KORK, organiziramo tudi redna srečanja starejših obča-
nov, poskrbimo pa tudi za naše najmlajše iz socialno ogroženih 
družin. Omogočimo jim 14 dnevno letovanje v Frankopanu v 
Punatu, kakor tudi, da se lahko udeležijo programa šole v naravi.
Želimo si, da bi na področju organizacije in izvajanju posame-
znih nalog humanitarne dejavnosti bili še naprej deležni pozi-
tivnega delovanja.«

S srečanjem starejših občanov, ki sem se ga udeležila tudi sama, 
so opravičili zgornji zapis, zato se jim v svojem imenu in v imenu 
sveta MČ Brezje Dogoše Zrkovci zahvaljujem in izrekam spošto-
vanje vsem, ki kakorkoli pripomorete, da je nekomu zaradi vas 
lepše. Hvala KORK Brezje - Dogoše - Zrkovci, vsem in vsakemu 
posebej, za vaš trud in doprinos k temu.

Tekst in fotografiji: Žana Tischler
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NK Dogoše je 7.4.2018 v dvorani Gasilskega doma Dogoše pra-
znoval 40 let organiziranega igranja nogometa pod okriljem 
Medobčinske nogometne zveze Maribor. Igranje nogometa pa 
ima v Dogošah seveda mnogo daljšo tradicijo. Sega nazaj v 30. 
leta prejšnjega stoletja.
Po navedbah starejših občanov je prvo žogo v Dogoše prinesel 
Herman Heler leta 1936. »Bosonogi pubeci« so takrat igrali no-
gomet po bližnjih travnikih in gmajnah (Lenčev breg, Kalčičev 
bedlč, Čeričov zgon…), dokler jih niso lastniki pregnali. Precej 
nogometa (pa tudi fadlanja, ravbarji – žandarji itd.) pa se je igra-
lo tudi v Lozah, kjer je bila po zadnji košnji skupinska paša krav. 
Resneje, a še vedno rekreacijsko,  smo začeli igrati v drugi polo-
vici 60 let, kjer smo na bivši Baumanovi njivi postavili prve gole 
iz štirih »štaflov«. Tekme so bile odigrane med ekipami Brezja, 
Zrkovc, Tezna, Dupleka… te ekipe so kasneje tvorile obdravsko 
ligo. Legende dogoškega nogometa so bili v tistem času  Bruno, 
Marjan, Dolč, Franca, Joža, Štefa in drugi.
V letu 1979 smo na prostoru današnjega športnega parka posta-
vili prve klubske prostore s kopalnicami in slačilnicami,  ki smo 
jih uporabljali do leta 2006, ko so bili zgrajeni moderni, pred-
vsem pa večji  prostori. Od vključitve NK Dogoše v Medobčinsko 
nogometno zvezo Maribor v letu 1977 do danes uspešno upra-
vljamo svoje poslanstvo: igranje nogometa, vključevanje otrok 
in mladine v selekcije, širjenje športnega duha in prijateljstva. 
V tem času se je zvrstilo mnogo generacij od U7 do mladine, 
članov, veteranov. Slednji so imeli svoje spone in padce, kar je v 
športu normalno.
Ob veliki prireditvi »40 let NK Dogoše« v dvorani Gasilskega 
doma nas je v polno zasedeni dvorani prijetno presenetil KUD 
Drava (Brezje, Dogoše, Zrkovci) z uprizoritvijo skeča Polone Pi-
vec „Ženski nogometni klub Dogoše“. Enodejanka je bila  prire-
jena  razmeram v dogoškem nogometu. Ob  učencih OŠ Draga 
Kobala – podružnica Brezje, ki so se predstavili z petjem in ple-
som, so se dobro odrezali tudi fantje NK Dogoše: Anej, Žan, Vid 
in Alen s skečem o nogometu in današnjem času. Slednji pa, saj 
vemo, prinaša veliko dobrega in kdaj tudi kaj slabega.

ŠPORT KREPI TELO IN OMOGOČA DRUŽENJE

40 LET NOGOMETNEGA KLUBA DOGOŠE

IZJEMNI USPEHI FutureNeta

Predsednik kluba Silvo Tkalčič je v nagovoru predstavil razmere 
v klubu od ustanovitve do danes, pozdravil vse prisotne, pose-
bej pa sponzorje, donatorje, in prijatelje nogometa. Posebej je 
poudaril pomen aktivnega vključevanja mladih v šport v času 
množičnega posedanja pred televizijo, tablicami, računalniki 
itd. 
Ob naslednji točki sporeda je Polona Pivec, ki je odlično vodila 
prireditev, napovedala predstavitev knjige „Dogoše med zgo-
dovino in nogometom“ avtorja Danila Burnača. Ta je povedal 
ogromno zanimivih podatkov o zgodovini Dogoš od leta 100 
našega štetja pa vse do današnjih dni. V delu o NK Dogoše je 
povzel  40 in večletno zgodovino z vsemi potrebnimi tabela-
mi, lestvicami, slikovnim materialom in pogovori z domačini. V  
delo je vložil več kot 3000 ur prostega časa. V Sloveniji  do sedaj 
še ni izšel potopis kraja z leksikonom nogometa. Za opravljeno 
delo je prejel priznanje kluba, kar je le mala zahvala. Po podeli-
tvi priznanja ustanovnim članom, glavnemu sponzorju in sku-
pinskega priznanje vsem, ki so kakorkoli doprinesli k razvoju in 
uspehu kluba, je sledil nagovor gostov. Ti so izrazili priznanje za 
dobro delovanje kluba in mu zaželeli še veliko uspehov.
Ob zaključku nas je predsednik povabil na zakusko, kjer smo ob  
jedači in pijači še dolgo razpravljali o Dogošah in nogometu.

Tekst: Ivan Gregurič
Foto: Diana Slekovec

Po drugem zaporednem naslovu pokalnega in državnega 
prvaka se je ekipa Športnega društva Brezje Maribor znova 
uvrstila v ligo prvakov v futsalu. Ker je klub dosegel imeniten 
dosežek v prejšnji sezoni (9. mesto v Evropi),  mu ni bilo treba 
igrati v kvalifikacijah. Kandidirali smo za organizacijo glavne-
ga turnirja lige prvakov in jo tudi dobili. Žreb nam je dodelil 
vrhunske evropske ekipe. Ponovno smo dobili v goste aktu-
alnega evropskega prvaka FS Inter Movistar in še podprvaka 
Portugalske in Rusije. Turnir smo zaključili na četrtem mestu, 
kar je bilo pričakovano zaradi menjave igralskega in trener-
skega kadra.
Po nekoliko slabšem rednem delu prvenstva, ki smo ga kon-
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čali na četrtem mestu, smo se vrnili v končnico z zmago in 
upanjem, da nam uspe ubraniti naslov prvaka. Pot do finala 
pa bo vse prej kot lahka, ker moramo premagati Oplast iz Ko-
barida, nato v polfinalu najverjetneje Litijo, ki je končala prvi 
del prvenstva na prvem mestu, in v finalu še Dobovec.
Kot je to že običajno je tudi pri nas prišlo do težave s spon-
zorstvom in smo morali poiskati novega sponzorja. Tako se 
sedaj imenujemo FutureNet Maribor in upamo, da v nasle-
dnji sezoni zopet vrnemo obe lovoriki v naše vitrine, kamor 
tudi sodijo.

Tekst in fotografiji: Robert Rek

V športnem parku (tenis, nogomet, odbojka na mivki) rekreacijo 
poišče 200 stalnih članov, prihaja pa tudi veliko takšnih, ki se za 
rekreacijo ali trening odločajo občasno.
Leto 2017 je bilo zelo uspešno, vidi se porast in zanimanje pred-
vsem za igranje tenisa, kjer smo uvedli tudi ligo, v kateri lahko 
naši člani igrajo skozi celotno sezono. Poleg odbojke na mivki je 
veliko zanimanja požel tudi tenis na mivki, ki smo ga uspešno 
predstavljali in igrali v minulem letu. Za prihajajočo sezono se 
tako lahko pohvalimo, da bo pri nas organiziran tudi mednaro-
dni turnir v tenisu na mivki. Potekal bo zadnji vikend v juniju. Za-
radi mirne lokacije, igramo ob reki Dravi, je naše društvo idealno 
za vse, ki si želijo počitek in sprostitev v naravi. Zaradi lepega 
okolja in možnosti rekreacije nas obiskuje vse več ljudi.

Tekst in fotografija: Nastja Gajser

ŠPORTNO DRUŠTVO ZRKOVCI

SPOZNAVAMO  SVOJE SOKRAJANE

V bivalni enoti zavoda Hrastovec v Zrkovcih skrbimo za obilo 
dogodkov in živopisno dogajanje.
V začetku lanskega leta se je manjša skupina naših stanoval-
cev udeležila zimovanja na Kopah, kjer ima Zavod Hrastovec 
svojo počitniško hišo. Lepa, idilična zimska pokrajina je del 
odprave večkrat zvabila na krajše sprehode, še več veselja na 
snegu pa so bela pobočja na Kopah nudila našemu dolgole-
tnemu članu, ki je v mladosti treniral smučanje, takrat skupaj 
z legendarnim Rokom Petrovičem. Znova se je lahko preiz-
kusil v tej veščini in seveda dokazal, da je še zmeraj izvrsten 
smučar.
Nekateri člani so obiskali svojce in preživeli nekaj prijetnih 

uric z domačimi in  prijatelji. Skupaj so lahko obujali   prijetne 
spomine.
V maju smo bili na izletu v Mozirskem gaju in si ogledovali 
lepote, ki jih nudijo narava in seveda delo pridnih človeških 
rok. Čeprav smo vsako leto starejši in imajo nekateri naši čla-
ni tudi nekaj težav z gibanjem, si radi privoščimo kak izlet in 
si ogledamo lepote, ki jih v Sloveniji seveda ne manjka.
Tudi preteklo leto smo priredili piknik in povabili svojce sta-
novalcev in tako omogočili oziroma spodbudili sorodnike k 
druženju, ki vsako leto poteka v prijetnem, domačem vzduš-
ju.
Nekaj stanovalcev se je odpravilo na enodnevni izlet po slo-
venskem Primorju, vsi pa so si privoščili celodnevno razvaja-
nje v Termah Ptuj.
V bivalni enoti življenje čez leto prilagajamo dogajanju v 
naravi, obdelujemo vrt in skrbimo za domače živali (kokoši, 
psička, zajčka). To nekaterim stanovalcem predstavlja pravo 
zaposlitev in popestritev.
V jesenskem času smo se udeležili trgatve v vinogradu kme-
tije Purgaj iz Dragučove, kamor so nas povabili že kar nekaj-
krat. Vsakoletno opravilo je za nas postalo  tradicija in res iz-
jemen dogodek za posameznike.
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aktivno deluje že od ustanovitve DU BDZ in opravi letno do 15 
nastopov in koncertov. Pod okriljem Pokrajinske zveze društev 
upokojencev Maribor sodeluje na revijah pevskih zborov, raz-
veseljuje varovance domov starejših občanov v Mariboru in 
okolici, obogati proslave društev in proslave naše Mestne četrti. 
Nastopa tudi drugod po Sloveniji.
V lanskem letu so po odhodu dolgoletne zborovodkinje gospe 
Klavdije Bevčar Brdnik pričeli vadbo pod vodstvom nove zboro-
vodkinje gospe Mojce Kosmačin. Kljub velikemu osipu članov 
zbora zaradi smrti, bolezni in drugih starostnih tegob, se trudijo 
ohranjati kvalitetno zborovsko petje še naprej. Prav tako vabijo 
ljubitelje petja s posluhom, da se jim pridružijo in s tem dopri-
nesejo k ohranitvi ali izboljšanju kvalitete izvajanja, kakor tudi k 
povečanju števila članov zbora.

Šahovska sekcija, ki je bila ustanovljena leta 2009, deluje v ligi 
Pokrajinske zveze društev upokojencev Maribor z dvema zelo 
uspešnima ekipama. Že od leta 2010 osvajajo prva ali druga 
mesta v ligi. Od leta 2015, ko so prvič postali državni prvaki 
v Trebnjem, so ta naslov osvojili tudi leta 2016 v Polskavi pri 
Mariboru in lani v Litiji. 
Kot trikratni zaporedni prvaki na državnem prvenstvu bodo 
tudi letos avtomatsko udeleženci državnega prvenstva.
Razpisujejo tudi možnost rekreativnega igranja šaha v dopol-
danskem času v prostorih MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci. Zato va-
bijo ljubitelje igranja šaha, da se pridružite šahovski sekciji čim 
prej zaradi uskladitve prostih terminov v dogovoru s Svetom 
MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci.

MEŠANI PEVSKI ZBOR  »LIPA« 

ŠAHOVSKA SEKCIJA 

Pridnih rok ne manjka!
Trgatev pa vsako leto opravimo tudi v Zrkovcih, kjer imamo 
nekaj brajd. K sodelovanju povabimo še člane drugih enot. 
Tako vsako leto stisnemo nekaj grozdnega soka za lastne po-
trebe.
V hiši vsakodnevno pripravljamo obroke in skrbimo za zdra-
vo prehrano. Pri pripravi hrane stanovalci sodelujejo po svo-

jih zmožnostih. Dnevno tudi skrbimo za gibanje in ohranja-
nje gibalnih sposobnosti in tako krepimo zdravje. Stanovalci 
so z bivanjem v bivalni enoti zadovoljni, saj je takšna oblika 
bivanja za njih prijetna, nudi občutek domačnosti in je kot 
taka najboljši približek življenju v domačem okolju.

Tekst in fotografija: Danilo Donik

Društvo upokojencev  Brezje-Dogoše-Zrkovci (v nadaljeva-
nju DU BDZ), ustanovljeno leta 2004, deluje v šestih sekcijah 
na področjih kulture, športa in rekreacije.
V lanskem letu smo se na področju naše Mestne četrti vklju-
čili v izvajanje velikega humanitarnega projekta z imenom 
»Starejši za starejše«.

Sekcije DU BDZ so naslednje:

1.  Mešani pevski zbor DU BDZ LIPA
2.  Ročnodelska sekcija BREZA
3.  Šahovska sekcija
4.  Namizno teniška sekcija
5.  Sekcija za rekreativno telovadbo
6.  Sekcija za izlete, pohodništvo in prireditve

PO SLEDEH DRUŠTVA UPOKOJENCEV  
BREZJE-DOGOŠE-ZRKOVCI

Sreča je srečati prave ljudi,

ki pustijo prave sledi.

T. Pavček
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Istega leta kot Šahovska sekcija je pričela delovati tudi Nami-
zno teniška sekcija z igranjem v telovadnici OŠ Draga Kobala, 
podružnica Brezje. 
Igranje in treningi potekajo  pod vodstvom trenerja gospoda  
Petra Kralja ob torkih med 20.00 in 21:30 uro. Stroške uporabe 
telovadnice nosijo člani sami in znašajo med 7 in 11 € na me-
sec na posameznega člana.
Poudariti moramo, da za udeležence šahovske kakor tudi na-
miznoteniške sekcije članstvo v DU ni obvezno,  zaželeno pa 
je, da so krajani MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci.

Tekst in fotografije: Ervin Kirbiš, predsednik

Spoštovane krajanke in krajani DU Brezje-Dogoše-Zrkovce!
Kdo smo in zakaj vas želimo obiskati?
Radi bi vas obiskali, ker želimo vedeti, kako živite in če potre-
bujete kakšno pomoč. Zveza društev upokojencev Slovenije 
(ZDUS) in Slovenska filantropija sta v zadnjih letih izvedli vrsto 
programov.
Program, ki ga je sprejelo naše društvo Brezje-Dogoše-Zrkov-
ce, se imenuje »STAREJŠI ZA VIŠJO KAKOVOST ŽIVLJENJA«.

Cilji programa so sledeči:
• Ugotoviti način življenja starejših nad 69 let in oceniti možno-
sti za vrsto pomoči, kar bi pripomoglo k višji kakovosti življenja 
in možnosti čim daljšega bivanja v domačem okolju.
• Pomagati ljudem, da ne bodo osamljeni, prisluhniti njihovim 
stiskam, bolečini, nuditi pomoč pri hišnih opravilih, spremstvu 
k zdravniku, prinašanje zdravil itd. Pri projektu bodo sodelovali 
še CSD, patronažna služba, RK, ZB, DU in Hospic.

Program temelji izključno na prostovoljstvu. Prostovoljci so 
iz domačega kraja in se za delo posebej izobražujejo, s čemer 
jamčimo, da bo nudena pomoč na strokovni ravni.

NAMIZNO TENIŠKA SEKCIJA

ROČNODODELSKA SEKCIJA »BREZA«

STAREJŠI ZA STAREJŠE – PROGRAM DRUŠTVA UPOKOJENCEV 
BREZJE – DOGOŠE – ZRKOVCE

Upravni odbor DU Brezje-Dogoše-Zrkovce je sklenil pogodbo 
o varovanju podatkov z Zvezo društev upokojencev Slovenije 
(ZDUS).
Krajane vabimo k sodelovanju pri ugotavljanju potreb po po-
moči starejšim na domu. Le tako bo mogoče vplivati na so-
cialno zdravstvene razmere v kraju, zagotavljati nadzor nad 
porabo sredstev vladnih in nevladnih organizacij, kvaliteto 
njihovega dela in kvaliteto dela zaupnikov, ki so zadolženi za 
delo s starostniki.

Za vse morebitne težave, ki jih ne boste mogli rešiti sami, se 
obrnite na prostovoljke ali prostovoljca:

Ema Križman  031 621021
Mihaela Cenc  031 846895
Milena in Ivan Lužnik 041 463489
Jožica Čep  051 230942
Betka Kozjak  040 831639

Tekst: Mihaela Cenc, koordinatorka programa »Starejši za starejše«

Pri DU Brezje-Dogoše-Zrkovce deluje že 8 let. Članice smo se loti-
le te naloge zato, ker smo prepričane, da lahko sleherno kulturno 
dediščino uporabimo in nadgradimo v turistične in kulturne na-
mene.
Kaj počnemo? Kvačkamo, pletemo, vezemo, uporabljamo tehniko 
rišeljeja in tehniko idrijske čipke. Na povabilo ročnodelske sekcije 
iz Korene smo s svojimi izdelki sodelovale na razstavi, ki jo v Ko-
reni pripravljajo že tradicionalno. Običajno traja 2-3 dni in je zelo 
obiskana, saj na njej sodeluje več sekcij iz zgornjepodravske zveze 
DU.
Velika mednarodna razstava ročnih del je vsako leto v Velenju, ka-
mor prihajajo sekcije iz cele Slovenije in tudi od drugod. Odločile 
smo se, da se je bomo letos udeležile tudi me, saj bomo tam lahko 
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Sekcija za izlete, prireditve in pohodništvo obstaja vse od  
ustanovitve društva leta 2004. V začetku  je bilo pohodni-
štva več, predvsem na bližnje hribe, zdaj, ko so člani sta-
rejši, pa za pohodništvo ni več toliko zanimanja. Vsako leto 
organiziramo 3-4 izlete po Sloveniji in izven nje. Slovenijo 
smo že kar prečesali. Programe za izlete največkrat  pripra-
vimo sami, za realizacijo pa kdaj potrebujemo tudi kakšne-
ga zunanjega sodelavca.  Trudimo se, da je cena čim bolj 
dostopna, programi izletov pa vsebujejo oglede kulturnih 
in naravnih znamenitosti. Najpomembnejše pa je druženje.

V Planinskem društvu Brezje si prizadevamo z organizacijo iz-
letov, kjer lahko vsakdo najde kaj zase. Tu so pohodi in številne 
aktivnosti povezane z naravo.
Tako kot vsako leto smo tudi letos, natančneje 2. marca 
2018, imeli občni zbor, na katerem smo potrdili predloge le-
tošnjih aktivnosti v našem društvu in plan izletov za sezono 
2018/2019.
Pripravljenih imamo 25 izletov po krajih naše čudovite Slo-
venije, izlet v sosednjo Hrvaško in božični izlet v Budimpešto. 
Prav tako so planirani trije kolesarski izleti in dva piknika.
Naši izleti so predstavljeni v zloženki, na čudovitem stenskem 
koledarju in na spletni strani www.pdbrezje.si
Obrnili smo 20. list delovanja društva in zato smo za 20 letno 
zvestobo podelili društvena priznanja ustanovnim članom.

V letu 2017 smo se udeležili razstave v trgovskem centru 
Europark, kjer je vsako leto razstava malih živali. V mesecu 
oktobru smo bili na mednarodni razstavi v Novi Gorici. De-
cembra smo se udeležili državne razstave v Medvodah, kjer 
smo dosegli zelo lepe rezultate. Obiskali smo tudi svetovno 
razstavo ptic v Italiji v mestu Cesena, kjer si je bilo mogoče 
ogledati kar 32.000 ptic.

Tekst: Bojan Vesenjak, predsednik

IZLETI DRUŠTVA UPOKOJENCEV BREZJE

TELOVADIMO ZDRAVO, ZMERNO, A INTENZIVNO

PLANINSKO DRUŠTVO BREZJE

DRUŠTVO ZA VARSTVO IN VZGOJO PTIC MARIBOR

pokazale naše znanje širšemu krogu. Vse leto obiskujemo ročno-
delske razstave, na naše pa redno vabimo vse sekcije, ki delujejo 
v Podravju.
Za našo dejavnost se ne delijo pokali ali javne pohvale, tukaj se 
pokažejo veselje, volja, znanje, pridnost in predanost kulturni de-

diščini, ki je ne smemo pozabiti. Letos bomo razstavljale junija - v 
času praznika Mestne četrti.

Tekst in fotografija: Mihaela Cenc, vodja sekcije

Se zavedamo pomena redne splošne telesne aktivnosti? Sami 
se težko pripravimo do redne telovadbe doma? Ali si želimo 
za uro ali dve na teden pobegniti od doma in narediti nekaj 
zdravega, koristnega in prijetnega zase?
Upokojenke telovadimo v prostorih Mestne četrti, vadba traja 

Prav tako smo podelili zahvale članom, ki so vsa leta dejavni 
v društvu.
Kot predsednik društva želim poudariti, da se vsi člani zares 
trudijo, da društvo živi v pravem pomenu besede. Sploh ni 
važno kolikih izletov se udeležimo, pomembno je, da so izleti 
zanimivi, lepi, polni pozitivnega vzdušja, da nas po povratku 
spremljajo lepi spomini in občutki, ker smo naredili nekaj po-
membnega za svoje zdravje.
Še naprej se bomo trudili, da bomo opravičili svoje poslanstvo 
z željo, da se nam pridruži čim več ljubiteljev narave, pohodni-
kov, ljudi dobre volje in ljudi željnih gibanja.

Tekst: Marjan Breznik, predsednik

1 uro na teden. Izvajamo vaje za ohranitev in povečanje giblji-
vosti sklepov, za krepitev mišične moči in kosti, vaje za ravno-
težje in usklajenost gibov ter vaje za hrbtenico.

Tekst: Mihaela Cenc

Vsako leto organiziramo tudi martinovanje.

Tekst in fotografija: Ivan Weixl
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Čebelarsko društvo Pobrežje – Duplek deluje na območju Po-
brežja, Tezna, Brezja, Zrkovc, Dogoš in v celotni občini Duplek. 
Društvo ima sedež v Brezju, Na trati 2, v prostorih mestne četrti 
Brezje-Dogoše-Zrkovci.
Čebelarji na tem območju imamo dolgoletno tradicijo, saj smo 
čebelarili že daleč pred drugo svetovno vojno. Najbolj vneta če-
belarja na območju Dogoš in Brezja sta bila gospoda Gregorič in 
Petrovič. Gospod Petrovič je bil nadučitelj v šoli, tisti stari šoli, ki je 
nekoč stala na mestu, kjer je danes stavba mestne četrti.
Za šolo je stal velik čebelnjak s čebeljimi panji in z vsem orodjem, 
ki je potrebno za čebelarjenje. Na vrtu zraven župnišča je bil po-
stavljen manjši čebelnjak za poučevanje, kajti nadučitelj Petro-
vič je poučeval sadjarstvo in čebelarstvo. Čebelaril je vse do leta 
1954, ko je zaradi starosti prenehal, oba čebelnjaka pa sta zaradi 
nevzdrževanja propadla. Letos bomo na isto mesto postavili učni 
čebelnjak, kjer bomo lahko pokazali našim otrokom in njihovim 
staršem, kako koristne so čebele in kako se čebelari. Člani društva 

Od decembra prejšnjega leta v Mestni četrti deluje tudi dram-
sko-recitacijska skupina. Njena ustanovitev je ideja posamezni-
kov, ki jim je do druženja in umetniškega poustvarjanja z bese-
do. Kulturno umetniško društvo Drava ali krajše Društvo KUD 
Drava želi sodelovati na kulturnih dogodkih v Mestni četrti tako 
z recitacijami kakor krajšimi, sčasoma pa morda tudi daljšimi, 
igranimi prizori.
Kultura v najširšem pomenu besede je postopno ustvarjen 
človekov umetni simbolni svet. Raznolikost kultur, ki so se obli-
kovale v dolgih zgodovinskih obdobjih, v procesu globalizaci-
je hitro izginja. Včasih še preden so jih etnologi in antropologi 
uspeli popisati. Koliko običajev in navad se iz leta v leto pozabi 
ali izgubi, ne ve nihče, strokovnjaki pa ugotavljajo, da vsako leto 
umre kar 30 jezikov.
Takšen razmislek nas je vodil pri ustanavljanju Društva Drava. 
Ohranjati slovensko besedo tudi v lokalnem okolju, obenem 
pa obujati zavest o posebnostih, ker so naše in nas določajo. Vsi 
smo državljani, a ob tem tudi pripadniki ožje lokalne skupnosti. 
In obe nas določata, do obeh imamo svoje dolžnosti. Ko jih iz-
polnjujemo, bogatimo sebe.
8. februar 2018 je bil za naše Društvo nekaj posebnega. Prvič 
smo se predstavili javnosti – v nabito polni dvorani Gasilskega 
doma v Zrkovcih. Naš nastop sta sestavljala recital Prešernovih 

V nedeljo 11. junija 2017 je v čudoviti naravi neposredno med 
Dravo in hidroenergetskim kanalom s startom in ciljem na Cen-
tralni čistilni napravi Maribor, Dupleška cesta 330, potekala Aqua-
systemsova tekaško-rekreativna prireditev Tečem zDravo2. Teka-
či vseh starosti in telesne pripravljenosti so se pomerili na 5- in 
10-kilometrski trasi. Organizator Aquasystems je bil izredno vesel 
odličnega odziva tekačev in obiskovalcev. Z organizacijo so želeli 
poudariti sožitje našega mesta in okoliških občin z reko ter po-

ČEBELARSKO DRUŠTVO POBREŽJE – DUPLEK

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO DRAVA – DRUŠTVO KUD DRAVA

Tečem zDravo2  
Dogodek sta zaznamovala prijetno vzdušje in odlična organizacija

delamo vse brezplačno v dobrobit društva in ohranjanja naše 
kranjske sivke.
Pohvalimo se lahko, da smo v letu 2017 zgradili čebelarski dom. 
Največ dela so opravili člani društva: Stanislav Senekovič, Boris 
Kovačič, Vinko Medved, Boštjan Preložnik in Štrucl Oton.
Sodelovali smo v akciji »Tradicionalni slovenski zajtrk«. Obiskali 
smo vse vrtce na našem območju in otroci so nas bili zelo veseli. 
Obdarili smo jih z medom.
S predstavitvijo čebeljih izdelkov smo sodelovali na prireditvah 
Veseli december v MČ Pobrežje in v MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci.
Za konec bi se rad zahvalil vsem čebelarkam in čebelarjem za trud 
in delo, ki ste ga opravili v dobrobit društva. V stilu stare resnice, 
da smo skupaj močnejši.

NAJ MEDI!

Tekst: Oton Štrucl, predsednik

pesmi in krajši prizor, ki so ga odigrali Pavla Letič, Žana Tischler, 
Diana Slekovec in Hinko Škorjanc. V recitacijskem delu so na-
stopili še Milena Pivec, Vera Vilčnik, Stanko Senekovič in Polona 
Pivec. Nastop mladih, Pike Drstvenšek na harmoniki, Vite Krajnc 
Đakovac na kitari in Tima Cergola na pianinu, je dokazal, da se 
nam za podmladek ni treba bati. Generacije, ki prihajajo za nami, 
se tudi na amaterskem odru odrežejo profesionalno. Seveda so 
svoje dodali tudi člani pevskega zbora Lipa in medgeneracijski 
kulturni popoldan je zaživel v popolnosti.
Proslavi je sledilo druženje, ki je prineslo mnoga nova poznan-
stva ali vsaj obudilo stara. V tem je bil namen. Da si vzamemo 
nekaj časa drug za drugega, nenazadnje smo sosedje.

Tekst: Polona Pivec
Fotografija: Darko Slekovec

udariti zdrav način življenja in spoštljiv odnos do narave. Tek je 
bil organiziran kot posvetilo reki, prepoznavnemu prostorskemu 
poudarku našega mesta in kot opomnik pomena varovanja naših 
voda in okolja. Prireditev je simboliziralo medgeneracijsko druže-
nje s središčem dogajanja na Centralni čistilni napravi, kjer udele-
ženci vodi vračajo življenje in gibanje.
Izredno veseli so bili velikega odziva dijakov in profesorjev iz Dru-
ge gimnazije, zato upajo, da se bo letos med sabo pomerilo še 
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Kot policist sem leta 2003 začel delati na Policijski postaji Ormož. 
Od 2007 sem zaposlen na Policijski postaji Maribor II, kjer sem z 
letošnjim letom kot vodja policijskega okoliša prevzel območje 
Brezja, Dogoš in Zrkovc. Vodje policijskih okolišev smo polici-
sti, ki policijsko delo opravljamo že dlje časa, smo strokovni in 
imamo poleg bogatih življenjskih izkušenj tudi občutek za delo 
z ljudmi. Smo nosilci preventivnega dela in partnerskega sode-
lovanja s prebivalci v policijskem okolišu, kjer skušamo zagoto-
viti ugodne varnostne razmere. Ob izvajanju nalog s področja 
kriminalitete, varnosti cestnega prometa, zagotavljanja javnega 
reda in miru ter varovanja državne meje se policisti srečujemo 
z mnogimi problemi. Zato se dogaja, da rezultati in uspehi na-
šega dela niso vedno na pričakovani ravni. Najpogostejši razlog 
za to je pomanjkanje informacij.  Zato vas vabim, da predvsem 
na preventivnem področju skupaj poskrbimo za ugodne varno-
stne razmere.  V kolikor želite stopiti v stik z menoj, pokličite  na 

ROBERT ZAMUDA- VODJA POLICIJSKEGA OKOLIŠA

več srednjih šol.
Prireditev so poklonili  meščanom mesta Maribor, prihodek od 
prijavnin je bil namenjen nakupu defibrilatorja, ki ga je direktor 
Aquasystemsa g. Leon Lozar predal županu občine Hoče-Slivnica 
g. Marku Soršaku.
Tek je bil oplemeniten še z dodatno dobrodelno akcijo zbiranja 
sredstva za dvanajstletnega Miho Pignarja, ki je ob rojstvu utr-
pel možgansko krvavitev, zaradi katere ima cerebralno paralizo. 
Aquasystemsovi dobrodelni akciji so se s prostovoljnim prispev-
kom odločili pridružiti tudi številni obiskovalci prireditve, skupaj 
so zbrali 2.000 Eur. Za prostovoljni prispevek so vsi darovalci v 
zahvalo prejeli tekaško majico in/ali silikonsko zapestnico s sloga-
nom »Tek na dolge proge«.
V podjetju Aquasystems bodo tekaško prireditev ponovno iz-
vedli v nedeljo 10.6.2018. Prizadevajo si , da tek »Tečem zDravo« 
postal pomemben mariborski športno-rekreativni dogodek, zato 
za simbolično startnino vabijo športna društva, podjetja, komu-
nalna podjetja, šole, uslužbence javne uprave oziroma celotno 
lokalno skupnost, da se odločijo za sodelovanje, nepozabno 
športno doživetje v čudoviti naravi in prijetno druženje na vzorno 
urejenem prizorišču na CČN Maribor. V ta namen podjetje Aqua-
systems podarja brezplačne startnine za organizirane skupine 

udeležencev iz javne uprave, komunalnih podjetij, izobraževalnih 
ustanov, društev in podjetij. Organizirana bo animacija za otroke, 
mladino in starše in brezplačen avtobusni prevoz iz centra me-
sta. Vsi tekači bodo prejeli tekaške majice in medaljo na cilju ter 
okrepčilo po končanem teku. Tekaška prireditev bo oplemenite-
na z dobrodelnostjo.

Policijsko postajo Maribor II, telefon  (02) 429 26 00 ali pišite na 
elektronski naslov robert.zamuda@policija.si.

Robert Zamuda, Policijska postaja Maribor II

Zahvaljujemo se vsem, ki ste s svojimi idejami, pisnimi prispevki ali kakorkoli drugače pomagali soustvarjati glasilo 
Mestne četrti Brezje – Dogoše - Zrkovci.
Prav tako se zahvaljujemo tistim, ki so prispevali finančna sredstva in s tem pomagali, da smo glasilo lahko izdali 
za vsa gospodinjstva naše mestne četrti.
Prispevali so: 
 
	 • Aquasystems d.o.o., Dupleška cesta 330, 2000 Maribor;
	 • Energija plus, podjetje za trženje energije in storitev d.o.o.,Vetrinjska ulica 2, 2000 Maribor;
	 • Mariborski Vodovod, javno podjetje d.d., Jadranska cesta 24, 2000 Maribor;
	 • Gostilna pri Sovi, Darko Jaušovec s.p., Cesta ob lipi 10, 2000 Maribor
	 • Tlakovci Podlesnik d.o.o., Dupleška cesta 316, 2000 Maribor;
 • Transport in Logistika Peinkiher Marjan s.p, Ulica kirbiševih 4/g, 2000 Maribor.

Uredniški odbor Mestne četrti Brezje – Dogoše – Zrkovci

Zahvala
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Darko Jaušovec s.p.
Cesta ob lipi 10

2000 Maribor-Zrkovci

tel: 041 629 916/ 031 343 782
email: gostilnaprisovi@gmail.com

KOSILA • MALICE • PIZZE • SKUPINE

GOSTILNA PRI SOVI

NUDIMO:

DATUM DOGODKA DOGODEK URA DOGODKA LOKACIJA

Ponedeljek, 4. 6. 2018 Namizni tenis 18.00 Telovadnica OŠ DK-
podružnica Brezje

Torek, 5. 6. 2018 Odbojka na mivki 20.00 Športni park v Zrkovcih

Sreda, 6. 6. 2018 Tenis 18.00 Športni park v Zrkovcih

Četrtek, 7. 6. 2018 Mali nogomet 17.00 Nogometno igrišče v 
Dogošah

Petek, 8. 6. 2018 Šah 18.00 Gostilna Pri Sovi v Zrkovcih

Sobota, 9. 6. 2018

Zaključek prireditev 
ob prazniku 

MČ s kulturnim 
programom in 

podelitev priznanj 
najboljšim ekipam

17.00 Telovadnica OŠ DK-
podružnica Brezje

VABILO NA PRIREDITVE OB 17. PRAZNIKU MČ IN 
PROGRAM DOGODKOV

Otvoritev razstave ročnodelske sekcije »Breza« 
bo s kratkim programom pred stavbo MČ, Na trati 2, v petek,  
8. junija 2018 ob 10.00 uri, v soboto in nedeljo  bo možen 
ogled razstave od 9.00 ure dalje.

Ob zaključku 17. praznika Mestne četrti  
Brezje–Dogoše–Zrkovci,
v soboto, 9. junija 2018 pripravljamo po proslavi druženje kra-
janov s pogostitvijo. Kuharske ekipe iz vseh treh naselij bodo 
kuhale jedi na žlico. Dogodek ne bo tekmovalne narave, prvi 
prazen kotel pa bo razodel najboljšo ekipo.

VABLJENI, IMELI SE BOMO LEPO!


